



开启北京饭店诺金夏季会议之旅

今夏，在北京饭店诺金预定会议可享特别价格及优惠。半天会议包价人民币 500 元/每位；全天会议包价人民币 550 元/每位。包含以下内容：

- 半天或全天多功能会议室的使用
- 中式套餐、西式套餐或国际自助午餐，提供无限量软饮畅饮
- 上午及/或下午茶歇，包含两种小食、咖啡茶和夏季特饮
- 免费使用一套投影仪、幕布和音响设备。100 人以上会议免费升级至 LED 液晶显示屏。
- 免费使用会议室及公共区域无限网络

使用条款及规则

- 此优惠价格须加收 6% 增值税
- 此优惠价格适用于每天 20 人以上会议使用
- 此优惠价格不可与酒店内其他优惠同时享受
- 北京饭店诺金对此优惠享有最终解释权
- 此活动有效期 2018 年 6 月 1 日 -8 月 31 日（国家法定节假日除外）



BOOK YOUR MEETING AT BEIJING HOTEL NUO THIS SUMMER

Book your meeting at Beijing Hotel NUO this summer, enjoy special rates and benefits. Rates are RMB500 per person for half day and RMB550 per person for full day including the following:

- Use of meeting room for half / full day
- Chinese, western set or international buffet, including free flow soft drinks
- Morning and / or afternoon coffee break, including 2 kinds of refreshments, coffee, tea and special summer drinks
- Free usage of one set of LCD projector, screen and basic sound system. 100 pax or above attendance, free upgrade to LED screen
- Free WIFI access in meeting room and public area

Term & conditions

- The above rates are subject to 6% vat
- The offer is minimum guarantee for 20 meeting attendees per day
- The offer cannot be conjunct with other promotions and discount
- Beijing Hotel NUO reserves the right of final explanation
- Valid from 1st June till 31st August, 2018 (Public holidays not inclusive)